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Algemeen

Gedoogbesluit en brief beleidslijn aan Taskforce

De brief vanuit VWS naar de koepels wordt naar verwachting vandaag verstuurd.

Versnellen aansluiten huisartsenpraktijken

De aangepaste geintegreerde aansluitprocedure van VZVZ en CIBG is bijna gereed. Er is nog

slechts één tekenmoment bij de huisarts nodig, en er zal slechts één webformulier worden

gebruikt. Hoewel de exacte doorlooptijd nog niet bekend is, is de aangepaste procedure absoluut

een prettige verbetering voor alle partijen.

Planning en afstemming communicatie (persbericht, publiekscampagne, website)
e Naar verwachting kan de communicatie vandaag beginnen nadat de brief ontvangen is. Te

beginnen met het persbericht van VWS.
e Hetis nog onduidelijk of en welke informatie op rijksoverheid.nl zal worden geplaatst.
* De website met informatie aan huisartsen(praktijken) en huisartsenposten gaat naar

verwachting morgen live.

Betrokkenheid Whitebox bij langere termijn oplossing

Voor de langere termijn kan Whitebox mogelijk een deel van de oplossing zijn. Ook voor de korte

termijn wordt er vandaag door (kort) naar gekeken JEEIEZSkoppelt de

uitkomsten daarna terug naa en verwijst roar v2v2 BREN als vaste contactpersoon.
Eris eerder onderzoek gedaan door ZN naar de comptabiliteit tussen Whitebox en het LSP. Ook

wordt er in dat kader een proeftuin opgezet. De ervaringen leren dat dit nog wel wat tijd kan

kosten.

Techniek

e Centraal opgeslagen gegevens

IEEE
het volgende voor de volledigheid uitgezocht: Het klopt inderdaad

at informatie die via de viewer op de SEH getoond wordt niet wordt opgeslagen. Er wordt dus

geen informatie (centraal) opgeslagen.
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ICA naar apotheek

In het gedoogbesluit, maar ook op de website volgjezorg.nl wordt niet vermeld dat met het

technisch mogelijk maken van de Corona Opt-in de ICA-gegevens opvraagbaar gemaakt worden
door de apotheek. Werkgroep Techniek vindt dat hier een oplossing voor moet komen en werkt

vandaag en morgen diverse opties uit, zodat hier woensdag een besluit over genomen kan

worden.

Er zijn meerdere opties met elk hun voor- en nadelen. Waaronder;
e Bij de aanmeldingen die de komende tijd in bulk zullen worden gedaan, is het mogelijk om

de ICA-gegevens er initieel vit te halen, maar bij her-aanmeldingen gaan de ICA-gegevens er

alsnog doorheen bij opvragen door de apotheek.
e Een softwarematige aanpassing is mogelijk, maar dit kost moeite en tijd. Hierdoor kan het

een vertragende factor kan worden voor het hele Corona Opt-in proces. Overwogen kan

worden om te beginnen (eventueel met de filtering bij eerste aanmelding) en in eerste

instantie het proces door laten gaan, en tegelijkertijd aan een softwareaanpassing te

werken.

e De opvraging door de apotheek helemaal afsluiten zou betekenen dat ook de gegevens van

mensen die toestemming hebben gegeven niet meer bij de apotheek in te zien zijn. Dit is

onwenselijk in het kader van medicatieveiligheid.
e Toestemming vragen voorafgaand aan raadpleging in de apotheek is geen oplossing omdat

de opvraging dan al automatisch heeft plaatsgevonden.
e VWS wordt geinformeerd over het dilemma. De informatie op volgjezorg.nl moet in elk

geval worden aangepast. Het is op volgjezorg.nl al wel zichtbaar voor de patiént wanneer

een apotheek de gegevens opvraagt.

Regiogrenzen

Het moment om de regiogrenzen uit te schakelen, is na de communicatie naar de leveranciers

aangebroken.

Juridisch

Brief IG)

De Taskforce ziet graag een schriftelijke bevestiging dat de |GJ achter het gedoogbesluit staat.

Hierover is een email gestuurd door de IGJ aan VWS. De Taskforce ziet deze e-mail graag in, ten

behoeve van de geruststelling aan de achterban.

Financieel

Status subsidieaanvraag

N.a.v. de subsidieaanvraag is door VWS extra informatie opgevraagd (met name over de tweede

fase), welke vandaag wordt aangeleverd door VZVZ. Het punt komt morgen terug op de agenda.

SEH

Terugkoppeling pilot SEH Bovenl) Ziekenhuis

De pilot is positief verlopen. Men is bezig met een werkproces. Er wordt verder bekeken of een

selectie mogelijk is van de informatie uit de PS om op te slaan in het EPD.

UZl-passen

Het CIBG vraagt bijde KNMG een lijst op met gegevens van SEH-artsen, ten behoeve van een

snelle vitgave van UZI-passen waar dat nodig is.



Actiepunt Wanneer

Inzage e-mail IGJ vragen

Input geven teksten website ZSM6april
Bijdrage Whitebox oplossing fase 1 en 2 bekijken 6 april

Terugkoppeling en contactpersoon geven aan [RIPE

Opties voor ICA-gegevens onderzoeken 8 april
Dilemma rond ICA-gegevens voorleggen bij VWS 6 april

Volgjezorg laten aanpassen betreft info ICA-gegevens

Opdracht geven voor uitzetten regiogrenzen 7 april

1031293


